
Z Á P I S 

z jednání školské rady Dobšice 

…………………………………………………………………………………………………………………..……. 

Jednání dne:     11. listopadu 2021 v 16.00 hod 

Místo konání:   Obecní úřad Dobšice, Brněnská 80, 671 82 Dobšice 

  

Přítomni:           Ing. Jaroslav Jenšovský – starosta obce  

                            Mgr. Dagmar Kratochvílová – předsedkyně školské rady 

                            Mgr. Petra Valášková – zástupce pedagogických pracovníků 

                            Mgr. Hana Hrušková – zástupce zřizovatele 

                            MUDr. Libor Vykoupil – zástupce zřizovatele 

                            Marie Železná – zástupce zákonných zástupců 

                            Mgr. Petr Jaroš – zástupce zákonných zástupců 

                            Mgr. Milan Březovský – ředitel školy 

  

Program:          1. Přivítání členů ŠR 

                           2. Mgr. Březovský – body k projednání a diskusi 

                           3. Ing. Jenšovský – zpráva o stavu ZŠ + MŠ 

                           4. Diskuse 

  

Školská rada projednala: 

- Studie přístavby základní školy. Zpracování PD zahájeno v 10/2021 s předpokládaným 

termínem dokončení v 04/2022. 

- Předpoklad realizace přístavby 06/2023 – 08/2023 

- PD v rozpracovanosti ke sdělení připomínek – umístění fotovoltaiky na dvorní část přístavby, 

uvažovat s fasádou z omítky namísto dřevěných obložení, zvýšit prosvětlení šaten v uliční 

části přístavby, dřevěné sloupy v reedukační místnosti. 

- Prokázání a kontrola naplnění standardu konektivity ZŠ – dotace IROPu na zvýšení kvality a 

dostupnosti infrastruktury pro vzdělávání v oblasti vnitřní konektivity školy a připojení k 

internetu.  RO schválila zpracování kompletní projektové dokumentace LAN/WIFI ZŠ Dobšice 

dle standardu konektivity. 

- Návrh na pořízení myčky bílého nádobí do výdejny stravy v základní škole 

- Sběr odpadů v ZŠ – od  1. 1. 2021 nabyl platnosti nový zákon o odpadech .  Do 15.1. 2022 

předá škola obci údaje za sběr odpadů za předchozí rok – evidence o odpadech. 



  

Diskuse: 

- posílit výuku informatiky o programy DIDAKTA 

- rozšíření sportovního areálu za řekou 

- návrh na realizaci pumptrack parku v okolí cyklostezky 

- Mikulášská nadílka – v režimu covid opatření  

  

  

Zapsala:        Marie Železná 

 


